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Od roku 2021 až pod nes zastávam funkciu radní v Státním fonde kinematografie (teraz Státní fond audiovize) a 

túto náročnú a zodpovednú prácu sa snažím vykonávať podra svojho najlepšieho vedomia a svedomia. Zároveň 

som hrdá na to, že móžem byť súčasťou procesu modernizácie a vývoja českej kinematografie, ktorú intenzívne 

sledujem už od svojho pósobenia v dramaturgickej rade MFF Rotterdam v Holandsku (1997). 

Za posledné štyri roky vo svojej funkcii ako radní som nadobudla množstvo nových a hlbších vedomosti o 

súčasnej českej kinematografii a celkovo o filmovom sektore. Zároveň som si vytvorila podrobnejší celkový 

obraz hlavne čo sa týka súčasných trendov a preferencií v hranom, dokumentárnom a experimentálnom filme, 

čo mi dáva impulz k tomu, aby som kandidovala do novej rady Státního fondu audiovize pro poskytování 

podpory kinematografie a kontinuálne pokračovala v podpore ich ďalšieho vývoja. Úspechy českej 

kinematografie a českého filmového priemyslu posledných rokov ma napÍňajú radosťou a zároveň vo mne 

vyvolávajú očakávania do budúcnosti. Oceňujem nielen ich kvalitativny rast, ale aj empatiu, angažovanosť a 

snahu reflektovať na dynamickosť doby, v ktorej žijeme. 

Čítanie a hodnotenie filmových projektov a scenárov, ako aj hodnotenie samotných filmov sú integrálnou 

súčasťou mojej profesionálnej kariéry vo filmovom sektore, která sa naplno rozvinula od mójho pósobenia v 

dramaturgickej rade MFF Rotterdam, trvajúcom patnásť rokov. V týchto rokoch som bola zároveň 

hodnotitel'kou a selektorkou filmového trhu Cinemart a fondu Hubert Bals Fond, čo sú dve prioritné iniciativy 

festivalu v rámci filmového priemyslu. V nasledujúcich rokoch som mala možnosť dlhodobo vyvíjať a 

obohacovať svoje profesionálne vedomosti vďaka róznym funkciám na medzinárodných festivalech: MFF 

Karlovy Vary, Locarno FF. Golden Apricot IFF Yerevan, Artfilm Trenčianske Teplice, Anonimul IFF, Susan IFF. 

Hodnotenie filmových projektov, ako aj filmových scenárov bolí súčasťou mójho pósobenia aj v ďalších 

medzinárodných filmových fondech: Torino Film Lab, Biennale College Cinema (Taliansko), GAIFF Pro, Cine 

Gouna atď. 

Verím tomu, že premena SFKMG na Státní fond audiovize je vel'kým a pozitivnym krokem v histórii fondu, který 

so sebou prinesie dlho očakávané zmeny, posunie fond k moderným európskym fondem a zároveň otvorí 

možnosti pre další rozkvet a rozvoj českej kinematografie. Osobne by som vermi rada zostala súčasťou tejto 

srubnej perspektivy a svoju ďalšiu prácu v novej rade by som vnímala ako prirodzené pokračovanie svojho 

štvorročného pósobenia vo fonde. Zároveň by som využila všetky svoje doterajšie skúsenosti v rade a naďalej 

ich obohacovala o svoje know-how získané počas mójho pósobenia v zahraničí, čím by som priniesla aj 

medzinárodnú dimenziu do rady, menovite perspektivu človeka, ktorý videi a hodnotil 600 filmov ročne a čítal 

stovky filmových projektov tak z Európy, ako aj celého sveta. Sledovanie diania vo svetovej kinematografii je 

doteraz mojou srdcovou záležitosťou. Bývam členkou medzinárodných porot na festivalech, doteraz ich bolo 

vyše dvadsať, panelov, či diskusií. 

Z praktického hradiska som si schopná naďalej svoj pracovný čas organizovať tak, aby som sa práci v rade 

Státního fondu audiovize pro poskytování podpory kinematografie mohla venovať plnohodnotne a zosúladiť ju 

so svojimi ďalšími aktivitami a pracovnými povinnostiami, za predpokladu vopred dobre riadeného časového 

menežmentu zúčastnených strán. 

S úctou, l'.udmila Cviková 
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